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Szanowni Państwo. 

W piśmie z dnia 13.12.2024 r. poprosiłem o naprawę oświetlenia ulicznego 

między innymi ul. Barlickiego – wymiana żarówek. 

W drugim piśmie od Państwa z dnia 13.01.2025 r. zostałem poinformowany, 

że usterki w oświetleniu ul. Barlickiego zostały usunięte. 

Ja mam zasadę, lepiej sprawdź czy zrobione bo urzędnik tego nie zrobi bo i po 

co.  

Takich przypadków trochę pokazałem, praca nie wykonana a zapłacona. 

I teraz nie wiem co myśleć o kolejnym przypadku. 

Wczoraj przeszedłem po krótkim odcinku ul. Barlickiego i stwierdzam,                          

że usterki nie zostały usunięte. 

Dodatkowo doszły kolejne usterki.  

Może się mylę, ale jak mogą się spalić w tak krótkim czasie nowe żarówki? 

Czy były wymienione? 

Ile gliwiccy podatnicy zapłacili za „wymianę” żarówek? 

Dlaczego zlecenia nie są sprawdzane przez pracownika UM Gliwice? 

Kto ponosi odpowiedzialność za taki stan rzeczy? 

Proszę odpowiedzieć na moje pytania. 

I poproszę o dokumentację zdjęciową potwierdzającą usunięte usterki, stan 

grudzień 2024 r. i styczeń 2025 r.  
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